
Reactie op consultatie beleid stroomstootapperatuur. 

Ik ben tegen een verbod op stroombanden.
Ik heb  zeer positieve ervaringen met begrenzen en belonen. Daar hoort corrigeren bij. Bij vele 
honden kan dat mild, bij een aantal honden is daar meer voor nodig.
Mijn overtuiging is dat het bij de meeste honden niet op een andere manier kan. 
Geen begrenzing betekent onzekerheid voor de hond. We hebben een Mechelse herder uit het asiel 
gehad die alleen maar complimenten kreeg en daarmee een mislukte roedel leider was geworden. 
Het arme beest was zo nerveus. Hij blafte tegen alles, maakte alles kapot, beet naar mensen, kon 
niet in de auto, en niet alleen thuis zijn. Wij hebben een cursus gedaan met belonen en corrigeren. 
We hadden al na een paar maanden een stabiele hond. Ze kon alleen thuis zijn en ging mee op 
vakantie naar Zuid-Frankrijk. Zij en  wij hebben genoten. Ze had alle vrijheid en plezier terug. En wij 
ook natuurlijk. 

Hoe akelig is het leven zonder grenzen,  we hebben het gezien. Dat is ook heel beangstigend voor de 
hond. Bij onze tweede hond, weer een Mechelse Herder kozen we natuurlijk weer voor dezelfde 
aanpak belonen maar ook begrenzen. Iedereen zei: ‘ ja jullie hebben ook een makkelijke hond’,  ze 
moesten eens weten dat het toch heel veel werk is geweest om haar te doen laten luisteren.
Hierdoor kon ze later overal los kon lopen zonder andere mensen en kinderen honden paarden lastig 
te vallen. Ze liep zo prachtig langs het paard mee. 

Nu onze derde Mechelse herder dat lukt ons weer met belonen en corrigeren dachten we. Tjonge 
wat een uitdaging deze keer. Ze was zo enthousiast dat ze niet kon stoppen met spelen . Ze ging door 
roeien en ruiten achter alles aan . Vanaf het uitlaat veld had ze al gezien dat kinderen aan het 
voetballen waren en ontsnapte ze ons soms. Ze ging als een raket het veld op. Een angstig jongetje 
rende huilend naar huis, zij er achteraan en beet even in het hakje van de schoen. Een angstige 
ervaring voor iedereen. Wij schrokken, want we wisten dat dat erger kan worden.

Dat was voor ons ook de druppel, een koekje hielp niet meedoen in de actie was belangrijker. 
Ze trok mij om ze hapte in mouwen van kinderen ze liep op twee poten langs de weg. Zo ging het niet 
langer. Ze kon haar energie niet kwijt als we haar steeds vast moesten houden maar loslopen was 
onveilig. Zij was niet te corrigeren en daarom hebben we bij haar een stroomband gebruikt.

Nu kon ze wel veilig los lopen op losloopgebieden en konden we haar weer terug krijgen. 
Wat een feest voor haar om met deze hulpmiddelen op goede wijze haar vrijheid te kunnen krijgen 
zonder overlast of onveiligheid voor haar en alle anderen!!!
De stroomband is niet meer nodig ze luistert nu gewoon en ze is nog steeds super enthousiast! 
Onze honden krijgen love en law. Ze hoeven geen leider te zijn want dat zijn wij, wat een vreugde 
voor iedereen. 
Hadden we dat niet gedaan dan zat deze nu zo vrolijke hond waarschijnlijk aan de tranquilizer, en 
was een arme stakker. Of hadden we haar moeten laten afmaken wegens het zoveelste bijtincident.  
En zo zijn er meer honden in Nederland die letterlijk gered zijn met corrigeren, en als het nodig is ook 
met een stroomband. Uw voornemen tot deze wetswijziging zal veel honden het leven kosten, maar 
ook de kwaliteit van het leven van de hond en zijn omgeving.


